
Protokoll 
 
Styrelsemöte Galaxy Padel Club Knivsta 
 
Onsdagen den 25 januari 2023 
 
Närvarande: John Bengtsson, Maria Naveira Sund, Maria Johansson 
 

1. Mötet öppnas och dagordning fastställs. 
 

2. Årsmöte 
 
Vi planerar att ha ett årsmöte 26/3 kl 17:00. Kallelse kommer att läggas ut på 
hemsidan och skickas via mejl. 

 
3. Nuläge i föreningen och vem som gör vad 

 
Föreningen har just nu 27 barn som tränar på torsdagar och 25 barn på söndagar varav 
en tjejgrupp på 9 barn. 
 
John har haft ansvar för uppstarten av träningsgrupperna. Han har kontakt/dialog med 
tränarna, skickar ut information och svarar på frågor om verksamheten via mejl. 
 
Maria NS har ansvar för att uppdatera hemsidan och Instagram, administrera 
IdrottOnline och LOK-appen. Hon kollar upp hur vi ska hantera GDPR. 
 
Maria J tar reda på vad vi kan få bidrag till (projekt- och lovstöd). 
 
Arini är kassör i föreningen. Hon samlar in underlag för tränararvoden med hjälp av 
John så att tränarna får rätt lön. Hon kollar varje månad att medlemmar har betalt 
tränings- och medlemsavgiften samt gör en avräkning med padelhallen. Hon gör en 
årsredovisning. 

 
4. Höjd medlemsavgift 

 
Medlemsavgiften i Svenska Padelförbundet höjs 2023. Utifrån det är vårt förslag att 
höja medlemsavgiften från 200 kr till 250 kr. 
 

5. Sportlov v. 8 
 

Vi har funderingar kring att anordna sportlovsläger må 20/1 + ti 21/1 kl. 9–14 med 
lunch på Bores. John tar kontakt med tränarna och ser om de kan och Maria J kollar 
upp om vi kan få lovstöd. 
 

6. Americano 
 

Den 11/2 har vi planerat att ha en americano tillsammans med USIF. 
 

7. Nästa möte 
. 



Beslut togs att nästa styrelsemöte kommer vara onsdag 1/3 kl 18:00. 
 
 
Sekreterare: Maria Johansson 
 
 
 
Knivsta 2023-03-01 
 

 
 
 _______________ _________________      _______________ 

John Bengtsson Maria Naveira Sund      Maria Johansson 
 


